



St Leonard's College
An education for life.

Senior School

Program kami untuk pelajar Tahun 10 hingga 12 direka untuk menyokong peralihan yang berjaya ke dunia umum setelah tamat persekolahan.

Dengan kerangka akademik yang kukuh dan sangat menyokong, guru-guru kami mencabar pelajar supaya bekerja di luar bidang selesa mereka, menerapkan keberanian dan keyakinan di dalamnya bagi menguasai cabaran pendidikan lanjut, pekerjaan dan kehidupan. Kami menghargai pemikiran kritikal dan berdikari, dan berazam untuk membina keyakinan diri pada semua pelajar, demi kesejahteraan diri semasa peralihan dari zaman remaja menjadi dewasa.

Sepanjang *Senior School*, tanggungjawab atas kebajikan peribadi setiap pelajar terletak pada Mentor mereka. Mentor memiliki hubungan teguh dengan pelajar serta perkara yang mungkin menjejaskan kemajuan dan kesejahteraan diri mereka. Mereka berada bersama pelajar setiap hari, memberi mereka pemahaman yang lebih mendalam tentang bidang kegemaran, situasi peribadi, kelebihan, kelemahan dan sejarah akademik masing-masing.

Pelajar *Senior School* digalakkan supaya meneruskan penyertaan mereka dalam berbagai-bagai tawaran ko-kurikulum yang disediakan. Sebagai remaja, amat penting mereka mencapai keseimbangan kerja-kehidupan yang sihat, terutama pada tahun terakhir pendidikan menengah mereka.

Selain VCE, kami menawarkan Program Diploma International Baccalaureate (IBDP), kelayakan kemasukan pendidikan tinggi yang paling dihormati dan diiktiraf oleh universiti terkemuka di dunia. Tiga puluh lima tahun yang lalu, kami menjadi sekolah pertama di Victoria, dan sekolah kedua di Australia, yang memperkenalkan IBDP. Sejak itu IBDP menjadi semakin popular, dan dipilih sebagai laluan yang diutamakan oleh hampir satu pertiga angkatan pelajar Tahun 12 2018, untuk memasuki pengajian universiti. Dengan pilihan mata pelajaran yang luas serta kakitangan berkelayakan tinggi dan berdedikasi yang mengajar baik VCE mahupun IBDP, pelajar kami menikmati sokongan dan bimbingan yang terbaik.